
Ynnä ry, hallituksen kokous 15/2023 1/8

Hallituksen kokous 15/2023
Aika: 9.10. klo 16.11
Paikka: MaD 248

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Katriina Jokinen
Essi Kaikkonen
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Eemeli Voutilainen

Puheenjohtaja

Sihteeri

x
x (saapui kohdassa 9. - poistui kohdassa 11.)
x
x
x
x
x
x
-
x
x
-
x
-

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 16.13.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikko Röyskö.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Pöydätään pk 14/23 käsittely

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohta 8. Edustajistovaalit ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Sara ilmoittaa ettei kerkeä tehdä demoja, Atella sama homma. Mikolla ei ole
demoja, Sara toivoo olevansa Mikko. Roope valittaa HYVY-kursseista. Mikko
valittaa it-tiedekunnasta. Atte kertoo että viikonloppuna tuli sitä valkoista juttua
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johon hän ei usko. Katriina sanoo että valon kaupunki oli kiva räntäsateessa.
Erika kertoo Tampereen vaarallisuudesta, juomat vietiin käsistä.

7. Jäsenet
Hyväksytään 1 uusi jäsen. (Liite 1)

8. Edustajistovaalit
Tulossa. LuoTi haluaa rahaa. Sähköinen äänestys. Ehdokkailla ständeilyä
Mattilanniemessä ja Ylistöllä. Pyydetään karkkia. Ynnällä on talousarviossa
varattuna 100€ Luonnontieteilijöiden tukemiseen. Mikko ehdottaa että
budjetoidaan 100€ Luonnontieteilijöiden vaalitoimintaan. Atte kannattaa.
Budjetoidaan.

9. Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

Hyvinvointiviikko 2
Kässäilta w. linkki Oli yllättävän paljon ihmisiä ja siellä neulottiin,
ommeltiin haalarimerkkejä ja vietettiin kiva ilta musiikkia kuunnellen.

Hyvinvointiviikko kokonaisuudessaan:
Oli tosi jees järjestää. Laitetaan driveen matskua ja sitä, mitä ens
kerralla kandee tehä paremmin. Tehdään myös palaute kysely.
Osallistujia oli vaihtelevasti esim. slow friendingissä ei yhtää,
soporasteilla n. 10 ja kässäillassa n. 15.

Fuksiaiset: Meni yleisesti hyvin, sää oli vähän viileä. Pisteitä ei ole vielä
laskettu. Kymmenen ryhmää liikkui. Yksi ryhmä eksyi. Jatkossa
muistetaan infota että rasteille saavutaan laulaen. Mehua oli
tukkihumalassa liikaa. Fuksiviinille/ei-vesi nesteille jatkossa kanisteri
joka on helpompi tiskata. Lähtöä voisi ehkä hieman nopeuttaa, mutta
seuraaville rasteille saattaa tulla silloin ruuhkaa. Loimun rastista ei
tietoa. Voisi merkata tarkemmin karttaan tulevaisuudessa. Pohditaan
lisätehtävien määrää ja hankaluutta jatkossa.

Lokakuun Karaoke: Oli hyvin porukkaa, tupa täynnä. Alkuun oli hieman
hiljaista.

Kapprot: Kaksi ranneketta jäi hakematta. Yksi ranneke myytiin
eteenpäin, koska sitä ei oltu maksettu. Palautetta voisi kerätä siitä, että
lippuja jaettiin. Valtterin mielestä jatkossa ainejärjestölipunmyynnissä
pitäisi liput saada hieman halvemmalla meille, koska myynnistä
aiheutuu kuluja ja työtä.
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Peli-ilta: Osallistujia oli muutama, hyvinvointiviikon tapahtumat voisi olla
omana eventtinä jolloin jäsenistö ei sitä pääsisi unohtamaan.

b. Tulevat tapahtumat
i. Lokakuun sopokahvit

Origolla tiistaina 10.10. aiheena mielenterveys Maailman
mielenterveyspäivän kunniaksi.

ii. Fuksikyykkä
Siirretään marraskuulle.

iii. Kaverisitsit
On keskiviikkona 18.10. ESC:ssä klo 18.00 alkaen. Teemana on
ikoniset parit ja ryhmät. Ilmoittautuminen on auennut tänään klo
12 ja lippuja on mennyt kivasti (47 tällä hetkellä). Tarvitaan lisää
mainostusta. Valtteri teki hienot mainoskuvat. Sitseille tarvitaan
toustit ja yv-vastaava. Ruoka ja lipunmyyntivuorot sovitaan
hallitusryhmässä. Atte ja Roope haluaa toustata.

Sara pohtii YV-vastaavan lipun hintaa. Pidetään alustava
käsiäänestys, YV-vastaavat ja toustit saavat lipun puoleen
hintaan. Juuso on YV. Päätetään ruoka hallituschatissa.

iv. 3miot
Torstaina 19.10, teemana rantaloma. Liisa kertoo että kaikki
suunnitelmatyö ei ole sujunut ongelmitta. Mainostetaan Ynnän
ig:ssä ja sivuilla lipunmyyntiä.

v. MatLu Suursitsit
On keskiviikkona 25.10. Aalto-salissa ja jatkot ESC:ssä. Sitsit
alkaa klo 18 ja valmisteleman päästään klo 17.00. ja sinne
mahdollisimman moni paikalle. Teemana on värit
opiskeluvuoden mukaan ja liput maksaa 19€. Ilmoittautuminen
aukeaa ti 10.10. klo 12.

Tousteille oma ilmo kanta ja toustit pääsee ilmaseks, mutta
yv-vastaavat otetaan niistä, jotka on saanu liput. Sovitaan
muiden Matlujen kanssa miten yv-vastaavien lipun hinta menee.
Valtteri haluaa toustata. Viime vuonna oli liian pitkä ruokatauko.

vi. IntegraatioFest
Majoituksen hinta on laskenut 20 -> 15€, kaikki Ynnän halukkaat
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pääsee sitseille. Voisi tulevaisuudessa mainostaa vähän
enemmän, uudet opiskelijat eivät oikein tiedä mikä homma.
Tällä viikolla pitäisi tulla lisäinfoa Lateksiilta postereista, IMC
yms. ohjelmasta.

Busseista on tullut Oululaisten kanssa hinnaksi noin 2800€.
Ehdotetaan heille että tästä Ynnän osuus olisi %, ainakin100

3

aiemmin laitokset ovat tukeneet opiskelevia jäseniä matkoissa.

vii. Jouluristeily
Ilmoittautumisen ensimmäinen vaihe mennyt, Atella oli tullut
virhe tapahtumaa tehdessä jonka seurauksena eventti avattiin
vähän myöhässä. Tällä hetkellä vaikuttaa että Ynnä saa
muutaman lisähytin kun kaikki Syrren paikat eivät menneet.

Toinen vaihe eli hyttivalinta on auennut eilen, muutama
peruminen on tullut. Bussiliput 24€, bussit maksaa 3830€.
Yhteistyö muiden matlujen kanssa ollut sujuvaa. Atte pohtii
bingoa matkalle, kaalimato kieltäytyi. Atte miittaa muiden
matlujen kanssa vielä tarkemmista suunnitelmista.

c. Muut
Seuraava kässäilta on maanantaina 16.10. klo 16 → Lea
Pulkkisen-salissa Linkin kanssa. Teemana on heijastimet.

Merkkimarkkinat tulossa keskiviikkona 22.11. C-rakennuksen aulassa,
myyntipöytä maksaa 12€. Ilmoittaudutaan myymään. Juuso ehdottaa
että budjetoidaan 12€, Atte kannattaa. Budjetoidaan.

MM-kyykästä on tullut infoa, Atte hoitaa kaiken.

10.Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Atte kaipailee baarien sponssirahoja, Valtteri yrittää hoitaa.

b. Kännytoimikunta
Alustavaa kännysivua on tehty nettisivuille. Pohditaan Ynnän
Youtubekanavaa esim. Somevastaavan käyttäjän alle mihin
julkaistaisiin kännyyn liittyvät videot. Kännyn tekijät ovat vuoden aikana
epäaktivoituneet, kysellään uusia tekijöitä tuottamaan lisäsisältöä.
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c. Laulukirjatoimikunta
Algo pohtii vielä liittymistä. Sara ehdottaa Samu Saaraista toimikunnan
jäseneksi. Hyväksytään.

d. Muut
Ei muita. Erika kertoo että Tampereella toimii toimikunta joka pohtii
kunnianimityksiä. Pohditaan samanlaista dinosauruksien kanssa.

11.Muut sektorit
a. Yrityssuhteet

Haalareita tilattu 77kpl + 3 sovitushaalaria. Hinnaksi tulee 46,80€/kpl
posteineen. Sponsoreita saatu aika hyvin, päätetään myyntihinta
myöhemmin. Tullut kyselyitä saapuuko haalarit ennen risseä, oletetaan
että ei saavu.

b. Talous
“Meil menee ihan älyttömän hyvin” -Valtteri.
Rahaa tilillä yli 10k€, tulossa kuitenkin suuria menoeriä kuten
rissebussit, haalaritilaus ja laulukirjat. Tämän vuoden kirjanpito etenee
myös hyvin.

c. Sopoasiat
YV-suunnitelmaa pitäisi päivittää, pidetään iltakoulua kun sopot ovat
sitä kerenneet pohtia. Myös muut saavat osallistua.

d. Kopoasiat
Ei ole.

e. Liikunta
Siirrytty takaisin sisäliikuntaan. Kapprot verottivat osallistujia.
Lajikokeiluja tulossa kun rissejutut vapauttavat Aten aikaa.

f. Sauna
Rengas vaihdettu. Vaikuttaa pyörivän. Oli Kankaan
varjosaunafestivaaleilla. Pysyi hyvässä kunnossa. Ei ole vielä
laskutettu. Pörssi on perunut vuokrauksen.

g. Kv-asiat
Ei ole.

h. Kulttuuri
Ei ole.
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i. Elektroniset alustat
Sivut pyörii, kuudella fuksilla tarpeeksi pisteitä aktiivifuksimerkkiin.
Mainostetaan fuksiryhmissä.

j. Excu
Oispa.

k. Muut
Atte kaipaa hallituksen kämppäapproa. Päätetään ajankohta ja kämpät
pian. Juuso on aloittanut seuraavan vuoden toimintasuunnitelman
kirjoittamisen. Syyskokouksen ajankohta pitäisi päättää.

12.Budjetoinnit
Ei ole laskuja (eikä nousuja).

13.Hankinnat
Sara ehdottaa että budjetoidaan 20€ ilmastointiteippiin. Roope kannattaa.
Sara ehdottaa että budjetoidaan 15€ lisää ensiapulaukkujen täydennykseen.
Mikko kannattaa. Juuso käy ostamassa sideharsoja, laastareita yms.
Molemmat Ynnä-tarrat ovat lopussa, osa vanhoista on mennyt huonoksi.
Yrkät selvittää mistä saisi hyvään hintaan uusia.

14.Edustukset
a. Algo 1v

Kuulemma perille päästiin, oli kivaa.

b. Hiukkanen 34v
Oli, vietiin lahjaksi kuva Keijosta. Eivät arvostaneet huonoa
jalluhiukkashuumoria.

c. Delta 47v
Tulossa, Valtteri ja Mikael menee, lahjaa ei vielä hommattu.

d. Luuppi 55v
Tullut kutsu, 9.3.2024.

e. Muut
Ei muuta
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15.META
Yksi Mattilanniemen vaksi on jäänyt eläkkeelle, ei valitettavasti päästy
läksiäisiin. Pyydetään muisteloita kohtaamisista ja lähetetään kortti. Erika
hoitaa.

Vanhoilta hallituslaisilta pitää kysyä hallitusnauhoja/ruusukkeita takaisin koska
ne ovat kadonneet jonnekin.

Perinneohjesäännössä on pieni muotoiluvirhe joka ei salli muiden kuin
puheenjohtajiston kantavan juhlanauhaa.

Ensi syksynä on aloittamassa uusi Nanotieteiden linja, sääntöjä pitäisi ehkä
muuttaa jotta he saavat liittyä Ynnään. Syrre/Radi ei ehkä ole ottamassa
itsensä alle heitä. On myös tullut ehdotus että Ynnä sallisi Jyväskylän
korkeakoulujen opiskelijat jäsenikseen, ei vain yliopiston.

Aktiivisitseistä on ollut puhetta matlujen kesken. Tämä vuosi on vähän täysi,
mutta katsotaan kerkeääkö pitämään. Pitää sopia yhdessä muiden matlujen
kanssa.

Syyskokoukseen pitää pohtia kunniamainintoja jotta niiden myöntäminen ei
unohdu tulevaisuudessa. Kysytään voiko Atte hoitaa.

Sara haluaa että marraskuun todo-listaa pitää tehdä. Kuten testamenttien
kirjoitusta, uusien perehdytystä… Pidetään testamenttien kirjoitus ilta.

Origo, toimisto ja varasto pitää siivota.

16.Seuraava kokous
Pidetään seuraava Juuson doodletuksen mukaisesti.

17.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 18.28.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 24.9.-9.10.2023
2. Kokouksen 15/23 budjetoinnit
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Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Juuso Kinnunen Mikko Röyskö
Puheenjohtaja Sihteeri


